

ကညီပိတ်မုန်ကရ၊ကရ၊ခိပ်ပဒိန်နီဖိဒုတိ
အတက်ကတိလီဖဲကညီပိတ်မုန်ကရ၊မုန်နုပျဲထီဝိ(၃၄)ဝိတဝီ
ဆူကညီပိတ်မုန်ကရ၊ဖိဒီးထံဖိကီဖိကမုန်တဖှ်အအိန်
မုန်နု-၅.၄.၂၀၁၉အနု



တနံအံပချူးနုကွကဒီးကညီပိတ်မုန်ကရ၊မုန်နုပျဲထီဝိ(၃၄)ဝိတဝီအယိမုန်တသးခဒီးမုန်တဟ်ကဖါလသးအလီအိန်
ဝဲသပှ်ကတက် လာပဝဲကညီပိတ်မုန်ခဲလက်အဂီနုလီ.လကညီပိတ်မုန်ကရ၊မုန်နုဆောကွအလီအံမ်ကညီပိတ်မုန် ကရ၊ဖိယုဒီးက
ညီမုန်ခွါလကီပူကီချါခဲလက်ကမနုအိန်ကဲ.ပူဒုပူဒါ,ထူဖျဲထီကွလတတ်တံဆိန်တံမနုအလုကလုဒီးတုသကိးကွ
ဆူတံမနုဖိတုလအဆိအချ နုမုန်ယတံဆောဂုဆောဝါအအိန်အအါနုလီ.

ပဝဲပိတ်မုန်သုတဖှ်တံမုန်ထံခံးဟ်ဆံးပုဒ်လဲဒ်လဲဒ်ဘန်ဆိဖိပခိပ်ပနုလအပူကွံတဖှ် အတက်ကွဲကျဲစးဒုးအိန်
ထီကညီပိတ်မုန်ကရ၊ဒီးပဝဲကညီပိတ်မုန်သုတဖှ်အတက်အိန်ဆောထံဂါကျါဒီးအတက်ဟ်ဖိမသကိးတံလတံသးစွံကတုအပူ
အယိမုန်မဆါတနံအံ ပဝဲပိတ်မုန်သုတဖှ် ပမုန်တတုထီဝိ,ထီဝိဘးဒီးလပတံပညိကွံဖိအလီဘန်ဆိ ပတ အိန် လီထံ, အိန်
လီဘန်လီဘာလတံလီခံ ဒ်အပူကွံအသိးလကဘန်.ပကွံကဒါကွလပတံလဲခိဖျိ (၃၄) နံအတီပူအံ ပ ဘန် ကွံဆါခဲဒီး
တံကီတံခဲ,တံတြိမတံတံဒီးတံဆိန်သနံးအါမးဘန်ဆိပလဲခိဖျိကွံတံသုတဖှ်အံခဲလက်လတံသး ဒုဒီးတံသးတဖှ်
ပီအပူ ဒီးတုလီ သကိးလမုန်တနံအံအယိမုန်တံဂံတံဘါ ဒီးတံလကပီအအိန်အအါ လာပဝဲကညီပိတ်မုန်ကရ၊ အဂီဒိမးနု
လီ.ပစံးဘျူးဘန်ကညီပိတ်မုန်ကရ၊ဖိခဲလက်,လအတက်ဟ်ဖိမသကိးတံအယိဒီးပစံးဘျူးဘန်စုကိးကညီပိတ်မုန်လုဒီးပကရ
မိပှ်,ကညီဒီကလုစဖျိကရ၊လအတက်ဆိထွဲမစာပုလကွဲအါဘိအယိနုလီ.

ပတံလဲခိဖျိအနုအလါအံမုန်တံလအယံတံလံဘန်ဆိ ပတတုဒီးလပတံမနုအဖိတုဒီးဘန်.ပအိန်လါ တံဂဲ
လီဒီးတံတတံဒီးပုအါမးအဖါမုန်အပူဒီးနုလီ.ပလိဘန်အါထီတံဂံတံဘါ,တံဟ်ဖိမသကိးတံ,တံသးတဖှ်ပီလါ
က ရ၊အတံဒိထီထီဒီးအတံမနုအဂီနုလီ.တနံညါအံကညီပိတ်မုန်ကရ၊ ဒီးနုဘန် “ ဟိန်ခိန်ဒီဘုန် ပိတ်မုန်တံသုဒု
သးဒုတံလကပီ ” လဘန်တံဟုန်အါလကီအဲရကပဒိန်နုလီ.မုန်တံသးခဒီးယဆါမုန်လါလကမုန်တံတခါလကဟုန်ဆူ
ထီပသးအဂံအဘါလပတံမသကိးတံဆူခဲညါအဂီနုလီ.လတံကီတံခဲဒီးတံဆိန်တံမနုအကလုကလုအဆါကတီ
ဒ် လဲကညီပိတ်မုန်တဖှ် ကွဲကျဲစးဟူးဂဲလါ ဖိသုခဲးယံ,ပုဂံဝီခဲးယံ,ကလုဂံဝီဒီး ထံဂုကီသး ဂု ဝီ တံဖဲးတံမအပူဒီး
ဘန်တံသုညါဟ်လုဟ်ပှ်,ဟ်ပနီပုအယိမုန်တံသးမံသးမုန်ဒိမးနုလီ.

လာပထံလီကီပူအံ,တံဆိတလဲလါအဂုအိန်ဝဲအသိး တံဆိတလဲလါအတဂုတဖှ်အိန်စုကိးဝဲနုလီ. ပဝဲက ညီပိတ်
မုန် က ရ၊ဖိ သုတဖှ်ပ အိန် မံခဲမံသပုတသုလုတကွဘန်.ပကဘန်အိန်လါတံသးပဒုအပူထီဘိ ဒ်သိးပသုတဘန် တံလံတံ
လီ ပုတဂု အဂီနုလီ.ပကတုလပတံမနုအဖိတုအဂီနုပမဒ်ပတံတပိတလိပ်ပဒဲတဒုထဲတဂုဇိ.ထဲတဖုဇိတသုဘန်. ပ
က ဘန် ဟံး လီပစုဒီးမသကိး တံနုလီ .ပအဲဒီးကွဲမုန်ဘန် ကညီပိတ်မုန်တဖှ်လာထံလီကီပူ, ထံချါကီချါဒီး ထံဆါ ကီဆါ ဖဲ
အိန်တပူလါလါလါလါလါကဖိလိစုမသကိးတံဒီးပုဒီးကရ၊ကရိထီစကညီပိတ်မုန်တဖှ်လာမသကိးတံဒီးပုဒီးဆိန် ထွဲမ
စာပတံဟူးတံဂဲဒ်မဲသုအသိးနုလီ.ယဆါမုန်လါလပကဆါထံဂါကျါလကညီပိတ်မုန်ကရ၊အကျဲအသနုအပူဒီးဖိလိပ
စု,မသကိးတံလတံသးတဖှ်ပီတုပတုလပတံမနုအဖိတုတစုနုလီ.

ဆူပတံမနုဖိတု

ပဒိန်နီဖိဒုတိ
ကရ၊ခိပ်
ကညီပိတ်မုန်ကရ၊
လီခါသး